
PROIZVODNO DELO

Zatajile so šole in ne
delovne organizacije

Prav razveseljivo je, koliko hvale so bile,
in so še, deležne naše delovne organizacije,
kadar je »v škarjah« proizvodno delo, ki so
ga morale izpeljati. Nasprotno pa so kritiko
doživele številne naše šole srednjega usmer-
jenega izobraževanja. Torej je položaj pra-
vo nasprotje od pričakovanega.

V naši občini je bilo na proizvodnem delu
628 dijakov in kar takoj moramo poudariti,
da je polovico teh dijakov »prevzela« To-
bačna tovarna, kar pomeni, da je bilo v tej
delovni organizaciji ves čas na delu okrog 30
dijakov.

Ob tem se večina šol za delo svojih dija-
kov pi zanimala in je vso skrb prepustila
vodstvu delovnih organizacij in inštruktor-
jem. V naši občini je bilo v lanskem šolskem
letu usposobljenih 126 inštruktorjev, devet
delovnih organizacij pa se je odločilo, da
bodo število inštruktorjev še povečale.

Seveda pa se bo treba o delu inštruktorjev
še pogovarjati, saj tninulo šolsko leto niso
dobili nobene nagrade za delo z tnladimi,
čeprav so jo zagotovo zaslužili, saj delo z
najstniki še zdaleč ni lahko. Prav tako še ni
rešeno vprašanje o nagrajevanju dijakov za
proizvodno delo. Sedem delovnih organiza-
cij v naši občini namreč dijakov ni nagradilo,
v drugih delovnih organizacijah pa so mla-
dinci dobili za vključevanje v proizvodnjo
nekaj denarja. Odgovor na vsa ta vprašanja
bodo morale dati posebne izobraževalne
skupnosti.

In ne nazadnje: morda je res težko obi-
skati vse delovne organizacije, v katerih
imajo šole dijake na proizvcxlneni delu, ven-
dar bi to morale storiti tako zaradi učencev
kot zaradi inštruktorjev in delovnih organi-
zacij samih. Še posebno zato, ker so delovne
organizacije šole na to opozarjale, vabile
učitelje na obisk, vendar so ponekod zatisni-
li ušesa.

\\o Tominec rezervnim
vojaškim starešinam

Občinska konferenca ZRVS je 6. oktobra v okviru
programa rednega idejnopolitičnega izobraževanja re-
zervnih vojaških starešin pripravila za vodstva krajevnih
organizacij ZRVS predavanje z naslovom Vojaško poli-
tični položaj v svetu in njegov vpliv na varnost SFRJ.
Predavatelj je bil IvoTominec - republiški podsekretar
za ljudsko obrambo.

Po predavanju pa je bil še krajši sestanek s predsedniki
krajevnih odborov ZRVS o izvajanju tekofih nalog in
obveznosti.

Popravek
V prejšnji številki Naše komune smo pod naslovom

Financiranje in prostori KS zapisali, da so v KS Peruzzi-
jeva z gradnjo trgovskega objekta pridobili tudi prostore
zase. Resnica pa je, da ni ne trgovinskega objekta in tudi
krajevna skupnost še vedno ruma svojih prostorov.
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